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Tema: Viešbučių priešgaisrinė sauga

2007 m. rugpjūčio 18 d. viešbutyje „Penhallow Hotel“ (Newquay, Pietvakarių Anglija) įvykusio gaisro 
metu žuvo trys žmonės.

Po šio įvykio buvo aptariami nepakankami ištekliai (gaisrininkų ir kopėčių stygius), tačiau viešbutyje 
nebuvo įrengta priešgaisrinių purkštuvų.

Ši tragedija atitinka tai, ką galima laikyti Europos masto tendencija. Per paskutinius trejus metus 
mažiausiai 60 žmonių žuvo viešbučių gaisruose, kurie visi įvyko viešbučiuose be priešgaisrinių 
purkštuvų, bet viešbučiuose su priešgaisriniais purkštuvais nenustatytas nė vienas mirties gaisro metu 
atvejis. Ar Komisija nemano, kad, siekiant įvertinti dėl viešbučių gaisrų įvykusių mirčių ir sužalojimų 
mastą, būtų naudinga surinkti atitinkamus visos ES statistinius duomenis?

Šiuo metu dėl bendrų standartų nebuvimo vartotojai, kurie naudojasi viešbučių paslaugomis, Europoje 
susiduria su nevienoda rizika – Vengrijoje sauga geriausia, Prancūzijoje priešgaisriniai purkštuvai 
neprivalomi, o kitos valstybės narės yra tarpinėse padėtyse.

Ar Komisija nemano, kad naujai pastatytuose viešbučiuose ir dabar veikiančių viešbučių evakuacijos 
išėjimuose įrengti priešgaisriniai purkštuvai galėtų veiksmingai pagerinti priešgaisrinę saugą 
viešbučiuose? Ar Komisija nemano, kad piliečiams būtų naudingi viešbučiuose taikomi bendri ES 
priešgaisrinės saugos reikalavimai?

Komisija tebesvarsto viešbučių priešgaisrinės saugos klausimą nuo 1986 m. ir iki šiol nepriimta 
galutinio sprendimo.
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